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Casussen

101 5 bevestigde patienten

16 1 bevestigde patienten

77 8 bevestigde patienten

39 7 bevestigde patienten

geen bijzonderheden

geen bijzonderheden

geen bijzonderheden

geen bijzonderheden

Aruba

Curagao

Sint Maarten

o Saint Martin

2 0 bevestigde patienten

2 0 bevestigde patienten

2 0 bevestigde patienten

Vermelding van actieve COVID 19 besmettingen

geen bijzonderheden

geen bijzonderheden

geen bijzonderheden

Bonaire

Saba

Sint Eustatius

ACS

Vierlandenoverleg Gezondheidszorg

Vandaag vond het vierlandenoverleg gezondheidszorg plaats dat volgde op een overleg met de ziekenhuizen waarin gesproken werd over een

gezamenlijk plan om het aanbod van de zorg optimaal op elkaar af te stemmen met als doel een grotergezamenlijk aanbod en efficiency bij het

gebruik ervan Een nieuw OMT advies voIgt 4 juni a s waarbij ingegaan wordt op het hervatten van de toerisme gedreven economie Ook werd

vooruitgekeken naar de RMR van vrijdag 15 mei a s waarin een nieuwe tranche liquiditeitssteun en de daarbij gestelde voorwaarden aan de orde

zijn Aruba gaf aan tegenstrijdige adviezen te krijgen enerzijds het C A ft dat adviseert te bezuinigen in de zorg anderzijds het OMT dat adviseert te

investeren in de zorg Staatssecretaris Blokhuis toonde begrip voor agendering van dit punt Minister Camelia Romer van Curacao uitte haar

ongenoegen en zorg over het proces in de RMR waarbij zij verwacht dat ook de autonomie van de Landen ter discussie wordt gesteld in deze

periode

Aruba

Aruba heeft beleid aangekondigd voor stap voor stap heropening van de binnenlandse economie en een perspectief van een gecontroleerde

opening van de buitengrens Sinds enkele dagen zijn zaken als de bouw en kledingwinkels open en elke 2 weken mits er geen nieuwe

besmettingen bijkomen worden er meerzaken opengesteld Dit moet resulteren in een binnenlandse opening met een 1 5 metersamenleving

op 15 juni Tevens wordt ergedacht aan een opening van de buitengrens per ultimo 1 juli mis allesgoed gaat Momenteel geldt een inreisverbod

voor niet ingezetenen met een uitzondering voor bepaalde vitale functies De facto betekent dit geen vliegverkeer commercieel niet rendabel

richting Aruba Dit inreisverbod loopt tenzij anders wordt besloten op 31 mei af De overheid is niet van zins de avondklok op te heffen als

preventiemaatregel zo stelt minister president Evelyn Wever Croes tijdens de briefing over het Coronavirus De avondklok is een van de

flankerende maatregelen tegen de crisis waar Aruba nogvolop in zit Verderis een brief uitgegaan door de staatssecretaris van BZKnaarde

Tweede Kamer over de financiele ondersteuning aan Aruba en Sint Maarten

Op 13 mei 2020 heen en de volgende terug vond er een vlucht van de KLM plaats op de route AMS AUA AMS Een resultaat van de gesprekken van

het LCCC en KLM Heen gingen 31 Arubaanse ingezetenen en terug 160 mensen die naar NLD wilden terugkeren

Curasao

Vanavond vond een ingelaste persconferentie plaats van de MP Curacao Bleek voornamelijk een herhaling van zetten en het opsommen van reeds

aangekondigde maatregelen die onvoldoende tegemoet komen aan de maatregelen die de RMR deze ochtend verwacht wordt te nemen

Herhaaldelijk gaf de MP aan geen mucha manda diHulanda te zijn geen jaknikker van Nederland Dat ook hij financieel onafhankelijk wil worden

van Nederland maar dat om door deze moeilijke tijd door te komen op Curagao de krachten moeten worden gebundeld ledereen moet inleveren

Maar als je geld leent dan moeten de voorwaarden wel uitvoerbaar en reeel zijn daar weet hij als ex bankier alles van aldus de MP

Het gesprek dat de afgelopen dagen het eiland beheerst is de uitbetaling van de loontrede en vakantiegelden voor ambtenaren Het gaat om een

bedrag van 25 miljoen NAF waarvan 7 miljoen voor de loontrede en 18 miljoen vakantiegeld De heisa omtrent de uitbetaling heeft in maart en

april van ditjaarookaltot veel frustrate geleid in de samenleving waarna het opgeschort werd Devakbonden bleven standvastig in hun positie

tot uitbetaling en naar aanleiding van de recente uitspraken van de minister van Financien dat ze er niet onderuit komen leek het hek van de dam

Het leidde echtertot zoveel consternatie in het publieke debat over de positie van ambtenaren in vergelijking met werknemers in de private sector

en de offers die zij moeten opbrengen
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Dat de regering zich naar alle waarschijnlijkheid genoodzaakt voelde zich het standpunt in te nemen dat de loontrede worden opgeschort tot

September van dit jaar Daarmee zal de uitbetaling van de vakantiegelden nog wel conform planning plaats te vinden Bij de persconferentie

van vandaag werd er na enig aandringen op ingegaan maar in onvoldoende mate waardoor een aantal leden van de pers demonstratief de

digitale omgeving verlieten Onderdeel van de frustratie was dat het verzoek vanuit overheidswege is om de vragen te beperken tot het

onderwerp dat geagendeerd staat en dat was ditmaal onderwijs wat lastig te rijmen valt met de situatie omtrent de loontrede of de Klesh deal

10 1d

Met de nodige onduidelijkheid zijn deze week weer de publieke overheidsdiensten opengegaan Waar er eerst breed werd aangekondigd dat

deoverheid 11 mei jl weer open zou gaan kwamen ook medewerkers soms voor dichten deuren te staan Pokopoko zijn de meeste diensten

echter weer begonnen met inachtneming van hygiene maatregelen en voor sommige beperkte openingstijden Daarmee begint ook op plekken

duidelijk te worden wat de gevolgen van de afsluiting zijn geweest met als voorbeeld dat de immigratiedienst een fiks aantal weken

achterloopt Andere gevolgen zullen zich de komende periode nogverderetaleren

Sint Maarten

Op Sint Maarten is inmiddels de volgende fase gestart wat resulteert in een stuk meer bedrijvigheid op straat Fase 2 staat gepland voor

volgende week waarbij onder andere restaurants open mogen en erweer meer vormen van sport en recreatie toegelaten zijn Qua

communicatie loopt het echter nog niet altijd even goed met als voorbeeld dat er veel onduidelijkheid is over het wel niet of doorgaan van de

eindexamens in het voortgezet onderwijs De premier bleek iets anders te verkondigen dan de minister van onderwijs dus dat dient nog

opgehelderd te worden Vooralsnog blijft degrenssluiting intact wat in iedergeval lijkt bij te dragen aan de lagere criminaliteitscijfers De

Franse kant lijkt echter in navolging van Parijs te widen koersen op een bredere versoepeling van maatregelen richting het einde van deze

maand Op de Nederlandse kant loopt het nog niet zo n vaart al streven ze wel naar een ambitieuze afronding van de gefaseerde versoepeling

van maatregelen op 15 juni a s Daaropvolgend is de wens om per juli 2020 ook mondjesmaat de grenzen teopenen voortoeristen

bijvoorbeeld timeshare eigenaren

ACS BES

• Momenteel wordt er door een team van partners uitzowel Curasao als uit Bonaire naar mogelijkheden gekeken voor het voorzichtig

heropenen van het luchtruim tussen detwee eilanden Dit naar aanleiding van internationale gedachten over de Airspace Bubble Met

het heropenen kan onder andere de lokale economie weer een voorzichtige opstart maken

BES breed

• Op 14 mei is er een Tweede Kamerbrief verzonden vanuit lenW over de Verlening vliegverboden BES eilanden In de brief is aangegeven

dat is besloten dat degeldende restricties voor luchtverkeer met passagiers wordt verlengdtot 15 juni 2020 Klik hiervoorde brief

• Op 14 mei heeft minister Slob OCW brieven verzonden naar de drie openbare lichamen naar aanleiding van het verzoek tot extra

ondersteuning voor het onderwijs en de media Zo worden er onder andere ruim 1000 laptops beschikbaar gesteld voor de leerlingen voor

zowel het basisonderwijs het voortgezet onderwijs als in het beroepsonderwijs en komt erfinandele ondersteuning van de mediabranche

Daarnaast is er in de brieven extra aandacht voor ondersteuning van kwetsbare leerlingen en leerachterstanden

• Vanuit verschillende ketenpartners openbare lichamen wordt aangegeven dat er nog onduidelijkheid is over de rol en inzet van de LCCC

Zij ontvangen hierover graag meer informatie

• Op 14 mei heeft VWS een brief aan deTKverstuurd over de voortgang aanpak huiselijk geweld en kindermishandeling in CN In de brief

wordt apart stilgestaan bij de gevolgen van de coronacrisis Klik hier voor de brief

• Tijdens het overleg tussen de wRV gezaghebbers van Bonaire en Saba en regeringscommissaris van Sint Eustatius op 14 mei kwamen o a

de volgende onderwerpen aan de orde

• coordinatieniveau 3 boveneilandelijke crisis hoogste niveau CN blijft voorlopig van kracht

• de eilanden zouden graag op kortetermijn een vliegverbinding tussen Bonaire Saba en Sint Eustatius vormgeven naar analogie

van de constructs na de orkanen in 2017

• de openbare lichamen vragen naar en verzoeken om voortzetting van het noodpakket aan steunmaatregelen voor CN nu pakket

1 bijna afloopt was voor 3 maanden en benadrukken het blijvende belang van maatwerk
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de drie eilanden zullen gezamenlijk optrekken in het kader van een reactie op het EU noodfonds voor LGO s RESEMBID COVID

19 Facility De procedure wordt niet als laagdrempelig beschouwd

Op 15 mei komt zowel Sint Eustatius als Bonaire met een nieuwe noodverordening In allebei de verordeningen zal verdere

versoepeling van maatregelen zijn opgenomen

De openbare lichamen hebben nogmaals benadrukt graag aan de voorkant meegenomen te worden door de ministeries waar

het gaat om initiatieven die ook voor CN van belang zijn denk aan nieuwe spoed wetgeving Deze proactieve afstemming kan

eraan bijdragen dat een initiatief wet en regelgeving past binnen de specifieke situatie op de verschillende eilanden

Bonaire

10 2a

Vanuit het openbaar lichaam zijn zorgen geuit omdat er veel aandacht is voor de zichtbare bijwerkingen van de crisis maar nog

onvoldoende aandacht is voor de gevolgen die minder aan het licht komen Zo zijn er duidelijke zorgen geuit over de psychosociale

gezondheid van individuen maar ook van gezinnen

Sint Eustatius

• Erzijn veel verzoeken van gestrande mensen die naar Sint Eustatius terug willen keren het openbaar lichaam gaat een inventarisatie

maken niet alleen ingezetenen van mensen die terug willen naar Sint Eustatius Dit geldt zowel voor ingezetenen als niet ingezetenen

• Erzijn veel problemen rondom de watervoorziening Er is een oproep gedaan aan de burgers om hun cisterns niet te vullen met

kraanwater Gratis water kan bij truck bij Stuco opgehaald worden Stuco geeft nog aan dat er voldoende water beschikbaar is maar de

levering ervan is problematisch waardoor de waterrantsoen nodig is

• Afgelopen weken zijn er vijf boetes uitgedeeld door KPCN voor het niet naleven van de noodverordening

• Vanaf volgende week zal de hospitainergereed zijn voorgebruik Inmiddels zijn er ook twee beademingsapparatuurgearriveerd De

quarantainecapaciteit is vergroot van 15 naar 30 personen

Saba

• Saba heeft verzocht om bijstand van een crisismanager Dit verzoek was al eerder ingediend zodat wanneer de noodzaak van bijstand er

zou komen het proces van afhandelen van het bijstandsverzoek sneller doorlopen kon worden Vanwege aanhoudende hoge werkdruk en

het nadere orkaanseizoen is hulp van een crisismanager op Saba nu hard nodig

• Er bleek wat onduidelijkheid te zijn ontstaan over de inzet van een logistiek medewerker op Saba voor CN uitvoering van het

bijstandsverzoek van 18 maart Dit lijkt nu te zijn opgehelderd Logistieke vraagstukken kosten Saba nog veel tijd

• Het OLS gaat op 15 mei in gesprek met studenten in Nederland die hebben aangegeven terug te willen naar Saba Op een case by case

basis zal het OLS beoordelen of eruitzonderingen gemaakt kunnen worden op de inreisbeperking van niet ingezetenen

• Erzal op 15 mei een overkoepelend document omtrent descholen door het OLS worden gecommuniceerd Dit document ziet op de

opening van de scholen volgende week en is het voortgekomen uit verschillende gesprekken met de scholen


